
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 204
Vil ministeren oplyse, hvor meget ordningen vedrørende placering af pensi-
onsopsparing i unoterede aktier, som med regeringens erhvervsudspil ”Sam-
men om fremtidens virksomheder” foreslås lempet, er blevet benyttet siden
indførelsen i 2005? Og vil ministeren i forlængelse heraf – hvis muligt – op-
lyse, i hvilke brancher pensionsmidlerne er blevet investeret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Husted (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Husted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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